
BR-01.0012.1.6.6.2019 

Protokół nr 8/2019 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 25 marca 2019 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz  zaproszeni goście. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Półwsie Zwierzynieckie" (druk nr 231). 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Armii Krajowej - Piastowska" (druk nr 203). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulicy Koszykarskiej" (druk nr 200). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Fredry Szkoła" (druk nr 199). 

5. Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bulwary Wisły II”. 

6. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Malborska”. 

7. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kosocice II”. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 7. 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Kosocice II”. 

 

Omówienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kosocice 

II” dokonała Agata Burlaga – główny projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Adam Migdał, Józef Jałocha Grzegorz Stawowy, Michał Starobrat 

oraz przedstawiciele mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Agata Burlaga, Elżbieta Szczepińska, 

Grzegorz Janyga – Zastępcy Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego, Jolanta Czyż 

oraz  Paweł Mleczko – Wydział Planowania Przestrzennego.  

 

Ad.1. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Półwsie Zwierzynieckie" (druk nr 231). 
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Projekt uchwały przedstawił Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VII. 

W dyskusji glos zabrali: Grzegorz Stawowy i Łukasz Maślona. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji - 8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie)pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Półwsie Zwierzynieckie" (druk nr 231). 

 (Opinia Nr 18/2019 z 25 marca 2019 r.) 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Armii Krajowej - Piastowska" (druk nr 

203). 

 

Komisja w obecności 8 członków Komisji - 8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie)pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Armii Krajowej - Piastowska" (druk nr 203)  

(Opinia Nr 19/2019 z 25 marca 2019 r.) 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulicy Koszykarskiej" (druk nr 200). 

 

Głos w dyskusji zabrał Grzegorz Stawowy. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji - 7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, (1 osoba nie brała udziału w głosowaniu) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Rejon ulicy Koszykarskiej" (druk nr 200). 

 (Opinia Nr 20/2019 z 25 marca 2019 r.) 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru "Fredry Szkoła" (druk nr 199). 

 

Komisja w obecności 8 członków Komisji - 8 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Fredry Szkoła" (druk nr 199). 

 (Opinia Nr 21/2019 z 25 marca 2019 r.) 

 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Bulwary Wisły II”. 

 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus, Marek Sobieraj oraz 

przedstawiciele Stowarzyszenia Armatorów. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Maria Kaczorowska – główny projektant planu 

oraz  Tomasz Babicz – Wydział Planowania Przestrzennego.  

Z uwagi na brak quorum komisja nie zaopiniowała ww. projektu planu. 
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Ad.6 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Malborska”. 

 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Malborska” 

przedstawiła Iwona Szczęsna – główny projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Jacek Bednarz, Józef Jałocha,  Grzegorz Stawowy. 

Odpowiedzi udzieliła Iwona Szczęsna oraz Jolanta Czyż – Wydział Planowania 

przestrzennego. 

Z uwagi na brak quorum komisja nie zaopiniowała ww. projektu planu. 

 

Ad.8 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad. 9 

Oświadczenia, komunikaty. 

 

Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 

 

 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 19.10 zamknął 

posiedzenie. 

 

       

 

 

 

 

     Grzegorz Stawowy 

 

 

  Przewodniczący Komisji  
    

 

 

 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

 

Beata Czepiec 
 

 


